
ZADOBROVA-SNEBERJE

• Ne zadostujejo
samo zagotovitve,
potrebno se bo
lotiti konkretnih
dejanj

V naši KS beležimo mnogo
neuresničenih nalog, s katerimi se
je ubadala že delegacija v prejš-
njem mandatu. Da ni uspela ure-
sničiti jih, je več vzrokov, predv-
sem pomanjkanje denarja, pa
tudi premajhna resnost in necd-
govomost nekaterih forumov.

KS Zadobrova-Sneberje s
3.7070 krajani sodi med manj ra-
zvite KS v občini. To ni pogojeno
samo s tem, da pri nas ni indu-
strije ali drugih ustanov, ampak
tudi z izredno slabo razvito infra-
strukturo, prometom in preskr-
bo.

Na tej podlagi bo najprej po-
trebno vložiti kar največ naporov
za rešitev več let starih proble-
mov, in sicer:

— rekonstrukdija smrtno ne-
varne tranzitne Zadobrovške
ceste po začasnem sanacijskem
predlogu in v skladu s končno
ureditvijo ceste (semafor, od-
bojne ograje, razširitev pločni-
kov...);

— zgradnja samopostrežne
trgovine; »gradimo« jo že deset-
letje, bila je v občinskih planih,
zataknilo se je pri lokaciji... Šte-
vilo prebivalstva v novih naseljih
vedno bolj narašča, ena najsta-
rejših klasičnih trgovin pa najbrž

" ne zadostuje nobenim merilom
vec;

— razvoj PTT omrežja — v
Polju stoji ena najmodemejših
central, kalere ogromna investi-
cija bo imela svoj pravi pomen, če
bodo tudi okoliški kraji (ob soin-
vestiranjd krajanov) dobili pre-
potrebne telefone;

— stanovanjska soseska MS
103,3 v Sneberjah, ki je sicer v
območju vodnega rezervata, bi
lahko vendarle že bila zgrajena,
saj je komunalno opremljena.
Zakaj pravzaprav odgovomi od-
lašajo & sprejetjem stališč o reso-
luciji za zaščito rezervatov pitne
vode?

— ne smemo prezreti varova-
nja z odlokom zaščitenega krajin-
skega parka Zajčja dobrava.
Zavzemali se bomo, da dobi sta-
tus vzhodnega mestnega parka, s
poostreno kontrolo in zaščito; v
okvir njegovih meja se naj ne po-
sega z novogradnjami, takojšnji
varstveni ukrepi pa naj uredijo
nastalo problematiko v parku;

— ureditve so potrebne
mnoge peš poti vMS 10, v parku
in dmgje, dalje asfaltiranje cest,
pri čemer so krajani pripravljeni
dela sofinancirati; potrebna je
avtobusna postaja v Sneberjah
itd.

Problemov je še večin resnično
upamo na razumevanje občin-
skih fonimov ter skupno reševa-
nje le-leh. Ne zadostujejo nam
samo ugotovitve in stališča, po-

Jožica Vrecl, predsednica te-
meljne delegacije v KS Zadobro-
va-Sneberje za zbor KS naše ob-
činske skupščine, rojena 1. 1945,
po poklicu gradbena tehničarka,
stanuje v Novem Polju, C. XII;10
A

trebno se bo (kijub težavam) lo-
titi konkretih dejanj.

Nit povezanosti med delega-
cijo in drugimi organi krajevne
samouprave je tesno obojestran-
sko sodelovanje. Pomembno pa
je tudi, da pobude in zahteve kra-
janov prek delegacije skupaj
obravnavamo in rešujemo.

Seveda ne smemo zanemarjati
povezanosti z mladino, ji prisluh-
niti in jo povabiti v naše vrste. Naj
se seznani s prijetnim in s pro-
bletni — saj bo prej ko slej nada-
Ijevala našo pot. Pri tem mislim
tudi na sodelovanje z mladini v
OŠ Leopolda Mačka-Boruta in v
naših W O .

Vzpostavljanje stikov s krajani
je stalno aktualno vprašanje, ki
naj ga pogtedamo tudi s kritične
stranL Parole, da smo preobre-
menjeni, da nlmamo časa ipd. ne
morejo biti vedno razlog, da se
Ijudje skorajda ne poznamo več
med seboj. Kaj nismo premalo
zainteresirani za sočloveka, za
ujegove problenie in vesetja? Kaj
nismo že prevcč zaprti vase, kar
se včasih nagiba že kar k prestižu?
Razmištjamo, kaj je moč tu stori-
ti, kaj popraviti!

i\a čunboljše sodelovanje med
krajani na.še KS je mislila že ka-
drovska komisija, saj smo v dele-
gariji predstavniki vseh območij:
obeh Zadobrov, Sneberij in
Novega Polja. Pričakujemo, da
bo vsak član delegacije prinesel
do nje in odnesel od nje aktualno-
sfi: od ijudi za Ijudi. Druga mož-
nosl stikov je naše glasilo Stegov-
čan, ki objavlja bistvene novosti
in vabi krajane k sodelovanju
(pobude in pripombe naj poši-
ljajo na tajništvo KS).

Možnost komuniciranja se nam
ponuja tudi pri prostovoljnih ak-
cijah, lako v Sneberjah kol v Zajčji
dobravi, pa tudi v povezavi s so-
sednimi KS. Sicer pa našo naj-
bližjo KS — Novo Polje — tarejo
med dragim prav isli, prej našteti
problemi in zagotovo bomo našli
skupni jerik za sodelovanje.
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